
č. j.: MM 63549/2022 

Pozn.: V souladu s Nařízením Evropského parlamentu a rady (EU) 2016/679 o ochraně fyzických osob 

v souvislosti se zpracováním osobních údajů a o zrušení směrnice 95/46 ES (obecné nařízení o ochraně 

osobních údajů) je zveřejněn zápis ze zasedání Zastupitelstva města Milevska v upravené podobě, plné 

znění zápisu je k dispozici v sekretariátu MěÚ Milevsko. 

 

Z á p i s  

 
ze 34. zasedání Zastupitelstva města Milevska, které se konalo ve středu dne 7. září 2022  

od 17:00 hodin ve velkém sále Domu kultury v Milevsku. 
 

 

Přítomni: 

Mgr. Petr Barda, Ing. Bohuslav Beneš, MVDr. Lukáš Dolejš, Ing. Mgr. Miroslav Doubek,  

Bc. Zdeněk Herout, MUDr. Zdeněk Hobzek, pan Michal Horek, Mgr. Marie Jelenová,  

paní Alena Knotová, pan Jaroslav Kolář, Mgr. Ludmila Kolářová, RSDr. Jiří Kotalík,  

Mgr. Pavel Koutník, JUDr. Martin Kupec, Ph.D., Ing. Jaroslav Mácha, pan Jaroslav Peták,  

pan Karel Procházka, Ing. Ivan Radosta, Mgr. Ondřej Šimánek. 

 

Omluveni:  

Mgr. Marie Jarošová, pan Tibor Kaleja. 

 

 

Program: 

 

Zahájení. 

Ustanovení orgánů zasedání.  

Schválení zápisů 32. a 33. zasedání a programu 34. zasedání Zastupitelstva města Milevska. 

 

1. Kontrola plnění usnesení – TAJ  

2. Změna rozpočtu města Milevska č. 22/2022 – OF  

3. Dotační program „My v tom Jihočechy nenecháme II“ – OSV  

4. Strategie rozvoje města Milevska 2022-2030 – ORR  

5. Žádost fyzických osob o bezúplatný převod části pozemku parc. č. 412/17 v k. ú. Milevsko  

    – OISM  

6. Dohoda o uznání dluhu se splátkovým kalendářem – OISM  

7. Účast města v elektronické aukci pozemku parc. č. 546/5 v k. ú. Milevsko ve vlastnictví Úřadu  

    pro zastupování státu ve věcech majetkových – OISM  

8. Stavební úpravy WC v 1. NP budovy knihovny čp. 1, Milevsko – vyhodnocení veřejné  

    zakázky – OISM  

9. Žádost o finanční příspěvek – Poliklinika Milevsko s. r. o. – OISM  

  

Projednání návrhů na nové záležitosti. 

Informace úřadu. 

Reakce na předchozí dotazy a podněty. 

Dotazy a podněty. 

Závěr. 

 

Materiály v elektronické podobě k bodům č. 1–9 obdrželi všichni členové Zastupitelstva města 

Milevska a písemné materiály jsou přiloženy k originálu zápisu. Dále zastupitelé obdrželi zápis  

č. 26/2022 ze zasedání Finančního výboru ZMM.  
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Ustanovení orgánů zasedání. 

34. zasedání Zastupitelstva města Milevska zahájil pan starosta Ing. Ivan Radosta, konstatoval 

přítomnost nadpoloviční většiny členů Zastupitelstva města Milevska, a tedy jeho 

usnášeníschopnost. Provedením zápisu byla pověřena paní Magdaléna Čunátová a jako skrutátor 

byla pověřena Bc. Iveta Jelínková.  

 

 

Ověřovatelé zápisu:  

Mgr. Ondřej Šimánek, pan Karel Procházka.     

 

Návrhová komise byla schválena ve složení:  

Mgr. Marie Jelenová, Ing. Jaroslav Mácha, Mgr. Pavel Koutník.    

 

Mluvčím návrhové komise byla prohlášena Mgr. Marie Jelenová.   

 

 

Schválení zápisů 32. a 33. zasedání a programu 34. zasedání Zastupitelstva města Milevska. 

K zápisům ze 32. a 33. zasedání Zastupitelstva města Milevska nebyly vzneseny žádné 

pozměňovací návrhy, proto je pan starosta prohlásil za schválené.  

Zastupitelé dále schválili program 34. zasedání ZMM. 

Přítomno: 18 pro - 18, proti - 0, zdržel se - 0  

Hlasování: 

Pro: Herout, Šimánek, Hobzek, Jelenová, Kolářová, Peták, Knotová, Procházka, Barda, Radosta, 

Horek, Kolář, Kupec, Dolejš, Koutník, Doubek, Mácha, Kotalík.  

 

 

1. Kontrola plnění usnesení – TAJ  

Informace k materiálu podal pan starosta. V rozpravě k tomuto bodu programu vystoupili:  

Ing. Mgr. Doubek, pan starosta.  

Usnesení č. 310/22 

Zastupitelstvo města Milevska 

bere na vědomí přehled: 

- plnění usnesení Zastupitelstva města Milevska,  

- přehled podnětů a dotazů z jednání ZMM.  

Přítomno: 18 pro - 18, proti - 0, zdržel se - 0  

Hlasování: 

Pro: Herout, Šimánek, Hobzek, Jelenová, Kolářová, Peták, Knotová, Procházka, Barda, Radosta, 

Horek, Kolář, Kupec, Dolejš, Koutník, Doubek, Mácha, Kotalík.  

 

 

2. Změna rozpočtu města Milevska č. 22/2022 – OF  

Informace k materiálu podal pan starosta. V rozpravě k tomuto bodu programu vystoupili:  

Mgr. Barda. 
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Usnesení č. 311/22 

Zastupitelstvo města Milevska 

I. schvaluje v rámci změny rozpočtu č. 22/2022 rozpočtová opatření č. 183 až 189 a změny 

závazných ukazatelů aktuálně platného rozpočtu v rozsahu dle přílohy č.  1, 

II. bere na vědomí rozpočtová opatření č.  124 až 182 za rok 2022 dle přílohy č. 2, 

III. bere na vědomí Přehled plánu investic a oprav majetku pro rozpočet města Milevska  

za rok 2022 – stav k 31.08.2022 dle přílohy č. 3. 

Přítomno: 18 pro - 18, proti - 0, zdržel se - 0  

Hlasování: 

Pro: Herout, Šimánek, Hobzek, Jelenová, Kolářová, Peták, Knotová, Procházka, Barda, Radosta, 

Horek, Kolář, Kupec, Dolejš, Koutník, Doubek, Mácha, Kotalík.  

 

 

3. Dotační program „My v tom Jihočechy nenecháme II“ – OSV  

Informace k materiálu podal pan místostarosta. V rozpravě k tomuto bodu programu vystoupili: 

Bc. Herout, Ing. Jánová, MUDr. Hobzek, pan starosta, Ing. Mgr. Doubek, pan místostarosta. 

Zastupitelé hlasovali o variantě A:  

Usnesení č. 312/22 

Zastupitelstvo města Milevska 

I. bere na vědomí vyhlášený dotační program Jihočeského kraje „My v tom Jihočechy 

nenecháme II“, 

II. schvaluje 

1. zapojení města Milevska do dotačního programu Jihočeského kraje „My v tom 

Jihočechy nenecháme II“, 

2. předběžné vyčíslení finančních nákladů v celkové výši 2.700.000 Kč na realizaci 

dotačního programu z rozpočtu obce na předfinancování a spolufinancování 

poskytované podpory, 

3. předfinancování podpory pro rodiny s dětmi do dovršení 3 let věku, resp. do dovršení 

8 let věku pobírajících příspěvek na péči z rozpočtu obce, 

4. spolufinancování podpory poživatelů důchodů ve výši 2.374.000 Kč z rozpočtu obce, 

5. finanční krytí tímto rozpočtovým opatřením: 

Oddíl § Položka ORJ ORG
Účelový 

znak
Částka v tis. Kč

4341 5492 05 6321 2 700,000

0,000

2 700,000

Navýšení výdajů - krajský dotační program "My v tom Jihočechy 

nenecháme II"

PŘÍJMY CELKEM 

VÝDAJE CELKEM

Text

 

III. ukládá tajemnici městského úřadu zajistit realizaci části II tohoto usnesení. 

Přítomno: 18 pro - 17, proti - 0, zdržel se - 1  

Hlasování: 

Pro: Herout, Hobzek, Jelenová, Kolářová, Peták, Knotová, Procházka, Barda, Radosta, Horek, 

Kolář, Kupec, Dolejš, Koutník, Doubek, Mácha, Kotalík.  

Zdržel se: Šimánek.  
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4. Strategie rozvoje města Milevska 2022-2030 – ORR  

Informace k materiálu podal pan Král.  

Z jednání se v 17:40 vzdálil MVDr. Dolejš.   

Usnesení č. 313/22 

Zastupitelstvo města Milevska 

schvaluje Dokument „Strategie rozvoje města Milevska 2022-2030“ v předloženém znění včetně 

příloh. 

Přítomno: 17 pro - 16, proti - 0, zdržel se - 1  

Hlasování: 

Pro: Šimánek, Hobzek, Jelenová, Kolářová, Peták, Knotová, Procházka, Barda, Radosta, Horek, 

Kolář, Kupec, Koutník, Doubek, Mácha, Kotalík.  

Zdržel se: Herout.  

 

 

5. Žádost fyzických osob o bezúplatný převod části pozemku parc. č. 412/17 v k. ú. Milevsko  

– OISM  

Informace k materiálu podal pan místostarosta. V rozpravě k tomuto bodu programu vystoupili: 

 pan místostarosta, Ing. Mgr. Doubek, Mgr. Koutník, RSDr. Kotalík,  

 

Na jednání se v 18:00 dostavil Ing. Beneš, v 18:02 se vrátil MVDr. Dolejš.   

 

Tento bod byl stažen z programu jednání.  

 

 

 

6. Dohoda o uznání dluhu se splátkovým kalendářem – OISM  

Informace k materiálu podal pan místostarosta.  

Z jednání se v 18:16 vzdálil JUDr. Kupec, Ph.D.   

Usnesení č. 314/22 

Zastupitelstvo města Milevska 

schvaluje uzavřít dohodu o uznání dluhu se splátkovým kalendářem s 

v předloženém znění.  

Přítomno: 18 pro - 18, proti - 0, zdržel se - 0  

Hlasování: 

Pro: Herout, Šimánek, Hobzek, Jelenová, Kolářová, Peták, Knotová, Procházka, Barda, Radosta, 

Horek, Kolář, Dolejš, Koutník, Doubek, Mácha, Beneš, Kotalík.  

 

 

Na jednání se v 18:21 vrátil JUDr. Kupec, Ph.D. 
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7. Účast města v elektronické aukci pozemku parc. č. 546/5 v k. ú. Milevsko ve vlastnictví 

Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových – OISM  

Informace k materiálu podal pan místostarosta.  

V rozpravě k tomuto bodu programu vystoupili: Bc. Bardová, pan místostarosta.  

Usnesení č. 315/22 

Zastupitelstvo města Milevska 

rozhodlo neschválit účast města v elektronické aukci pozemku parc. č. 546/5 v k. ú. Milevsko, 

vlastník Česká republika, Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových (IČ 69797111), 

Rašínovo nábřeží 390/42, 128 00 Praha. 

Přítomno: 19 pro - 19, proti - 0, zdržel se - 0  

Hlasování: 

Pro: Herout, Šimánek, Hobzek, Jelenová, Kolářová, Peták, Knotová, Procházka, Barda, Radosta, 

Horek, Kolář, Kupec, Dolejš, Koutník, Doubek, Mácha, Beneš, Kotalík.  

 

 

8. Stavební úpravy WC v 1. NP budovy knihovny čp. 1, Milevsko – vyhodnocení veřejné 

zakázky – OISM  

Informace k materiálu podal pan starosta. V rozpravě k tomuto bodu programu vystoupili:  

pan místostarosta, JUDr. Kupec, Ph.D., RSDr. Kotalík, Ing. Mgr. Doubek, Bc. Herout.  

Usnesení č. 316/22 

Zastupitelstvo města Milevska 

I. si vyhradilo právo rozhodnutí v této veřejné zakázce, 

II. schválilo průběh a výsledek výběrového řízení na dodavatele veřejné zakázky malého rozsahu 

„Stavební úpravy WC v 1. NP budovy knihovny čp. 1, Milevsko“, 

III. rozhodlo o výběru nabídky podané firmou MS STAVMONT s. r. o., Senotín 34, 378 33 

Nová Bystřice, IČ 28160240 za nabídkovou cenu 1.194.283,56 Kč bez DPH, tj. 1.445.083,11 Kč 

vč. DPH, 

IV. rozhodlo uzavřít smlouvu o dílo na veřejnou zakázku malého rozsahu „Stavební úpravy WC 

v 1. NP budovy knihovny čp. 1, Milevsko“ s firmou MS STAVMONT s. r. o., Senotín 34, 378 33 

Nová Bystřice, IČ 28160240 za nabídkovou cenu 1.194.283,56 Kč bez DPH, tj. 1.445.083,11 Kč 

vč. DPH, 

V. schválilo finanční krytí tímto rozpočtovým opatřením: 

Oddíl § Položka ORJ ORG
Účelový 

znak
Částka v tis. Kč

3613 6121 06 6257 600,00000

0,000

600,000

Text

Navýšení výdajů - akce "Stavební úpravy WC v 1. NP budovy 

knihovny čp. 1, Milevsko" vč. předpokládaných nákladů na 

technický dozor investora, BOZP

PŘÍJMY CELKEM 

VÝDAJE CELKEM  

Přítomno: 19 pro - 18, proti - 0, zdržel se - 1  

Hlasování: 

Pro: Herout, Šimánek, Hobzek, Jelenová, Kolářová, Peták, Knotová, Procházka, Barda, Horek, 

Kolář, Kupec, Dolejš, Koutník, Doubek, Mácha, Beneš, Kotalík.  

Zdržel se: Radosta.  
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9. Žádost o finanční příspěvek – Poliklinika Milevsko s. r. o. – OISM  

Informace k materiálu podal pan starosta. V rozpravě k tomuto bodu programu vystoupili: 

MUDr. Hobzek, pan starosta, Ing. Mgr. Doubek, Ing. Herma, Mgr. Šimánek,  

JUDr. Kupec, Ph.D., pan Peták, pan místostarosta, Mgr. Jelenová, Mgr. Barda, paní Knotová,  

pan Procházka, Mgr. Kolářová.  

Ing. Mgr. Doubek vznesl pozměňovací návrh, aby se jako první hlasovalo o variantě B.  

Přítomno: 19 pro - 6, proti - 0, zdržel se - 13  

Hlasování: 

Pro: Herout, Šimánek, Hobzek, Dolejš, Koutník, Doubek.  

Zdržel se: Jelenová, Kolářová, Peták, Knotová, Procházka, Barda, Radosta, Horek, Kolář, Kupec, 

Mácha, Beneš, Kotalík.  

 

Usnesení nebylo přijato.   

 

Zastupitelé následně hlasovali o variantě A:  

Usnesení č. 317/22 

Zastupitelstvo města Milevska 

I. bere na vědomí žádost o investici Polikliniky Milevsko s. r. o., IČ 60875470 na rekonstrukci  

a vybavení stomatologické ordinace, 

II. schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 750 tis. Kč pro společnost Poliklinika  

Milevsko s. r. o., IČ 60875470, za podmínek uvedených v žádosti, 

III. schvaluje finanční krytí tímto rozpočtovým opatřením: 

Oddíl § Položka ORJ ORG
Účelový 

znak
Částka v tis. Kč

3519 6313 06 8804 750,000

0,000

750,000

PŘÍJMY CELKEM 

VÝDAJE CELKEM

Text

Navýšení investičních výdajů - účelový finanční investiční dar pro 

Polikliniku Milevsko

 

Přítomno: 19 pro - 13, proti - 0, zdržel se - 6  

Hlasování: 

Pro: Hobzek, Jelenová, Peták, Knotová, Procházka, Barda, Radosta, Horek, Kolář, Kupec, 

Mácha, Beneš, Kotalík.  

Zdržel se: Herout, Šimánek, Kolářová, Dolejš, Koutník, Doubek.  

 

 

Projednání návrhů na nové záležitosti. 

 

Návrhy na nové záležitosti nebyly podány. 

 

 

Informace úřadu. 

 

Paní tajemnice informovala o přijatých dotazech z řad veřejnosti.   
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Dotazy a podněty. 

 

podal dotazy e-mailem, které pan místostarosta přednesl. Následně pan Král vysvětlil 

obsah dokumentu Strategie města. Dále pan místostarosta vysvětlil fungování Krajského 

investičního fondu, kdy už město bylo úspěšné například se žádostí o na nástavbu DPS. Dále 

shrnul komplikovanost získání dotace na rekonstrukci atletického oválu. JUDr. Kupec, Ph.D. 

vysvětlil nutnost souběhu různých dotací.  Pan místostarosta dále zmínil, že z jednání Rady sice 

vzešel úkol pro OISM, ale bohužel aktuální podmínky nově vypsaného dotačního programu 

Národní sportovní agentury nejsou nastaveny pro rekonstrukci atletického oválu.  

 

Následně vystoupili a dotázali se na další možnosti  

a postup ohledně zmíněné rekonstrukce atletického oválu v návaznosti na schvalování rozpočtu.  

Pan místostarosta vysvětlil, že dnes je poslední zasedání v tomto složení a že rozpočet na nový 

rok bude schvalovat nové zastupitelstvo, které vzejde z voleb.  

 

Mgr. Koutník se dotázal, zda by nebylo možné podat žádost do Národní Sportovní agentury nebo 

Krajského investičního fondu. Pan místostarosta reagoval, že NSA změnila podmínky čerpání 

dotace a pravděpodobně tedy bude nutné revokovat usnesení RMM, která přípravu projektu 

schválila. Pan starosta konstatoval, že i když vůle je, momentální situace není projektu příznivě 

nakloněna. zmínila, že mají připravenou petici a na MěÚ jí přinesou  

po kompletaci všech podpisů.  

 

Mgr. Koutník zopakoval, zda je možnost podání žádosti Krajskému investičnímu fondu.  

Ing. Jánová a pan místostarosta reagovali, že to možné bude až po schválení rozpočtu kraje  

a následném vyhlášení Krajského investičního fondu pro rok 2023. 

 

Pan Král připomněl zhotovenou a platnou Strategii sportu, podle které by se město mělo řídit. 

Doporučil souběh dotací a spolupráci místního atletického klubu s jinými kluby.  

 

Bc. Herout se dotázal na podrobnosti pozemků Za Radnicí. Bc. Bardová vysvětlila stanoviska 

OŽP. K dané problematice se dále vyjádřil pan starosta a RSDr. Kotalík.  

 

Pan místostarosta citoval rozhovor Ing. Mgr. Doubka pro Milevské noviny ze dne 24.08.2022  

a uvedl na pravou míru některá tvrzení v něm obsažená.  

 

Ing. Mgr. Doubek popřál novým zastupitelům, aby jednali v nejlepším zájmu města Milevska.  

Následně shrnul energetickou krizi a vznesl dotaz, zda má vedení města připravený nějaký 

krizový plán.  

 

Pan místostarosta poděkoval za působení v zastupitelstvu Ing. Mgr. Doubkovi. 

 

 

 

Přehled všech podnětů zaznamenaných v tomto bloku bude postoupen radě města, vedoucím 

odborů MěÚ a ředitelům městských organizací a složek.  

Ze zasedání Zastupitelstva města Milevska je pořizován videozáznam/audiozáznam, který je 

zveřejněn na webových stránkách města Milevska po dobu 6 měsíců.  
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Závěr. 

 

Jednání bylo ukončeno v 20:12 hodin. Příští jednání Zastupitelstva města Milevska se bude konat 

07.09.2022. 

 

 

 

 

 

Ing. Ivan Radosta v. r.  

starosta města 

 

 

 

 

Upravila:  

Magdaléna Čunátová 
 
 


